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Zápis výboru OS České Budějovice: 

 

- přítomni: J.Novotný,J.Gregor,M.Roháč,M.Čížek,J.Kroupa,dále členové RK a zástupci jednotlivých MS. 

 

-1. - schůzi výboru OS zahájil předseda J.Novotný a přivítal všechny přítomné,seznámil s programem 

schůze výboru. 

Předseda OS nastínil kooperační spolupráci s OS Prácheň,včetně společné přepravy na krátkých a 

středních tratích + DT.Společná přeprava se bude týkat 1 x KT (BR 2.),3 x ST (ABA 1,Šahy 3 a 4.) a 4 

DT.Společnou přepravou by se měla zajistit levnější cena za holuba  pro dané OS,cena bude počítána 

za nasazéného holuba.Společnou přepravu na jednu KT a tři ST tratě, zajistí OS Prácheň. 

Na závod ABA 2 (21.7.) se pravděpodobně povezou jedním dopr.prostředkem OS ČB,Prácheň a Tábor. 

Dlouhé závody 3 x Nadlac a 1 x ZZ Markovac přepravu zajistí OS ČB,pokud nebude na schůzce 

kooperací rozhodnuto jinak,popřípadě když ŘV Čech nevybere jiného přepravce. 

Navrhovaná cena na 4 x (první) krátké tratě 1100,-/box,navrhovaná cena na 2 x (první) střední tratě 

1200,-/box.Cena za závody ,které se povezou společně s OS Prácheň budou počítány z nasazených 

holubů,ceny za holuby na DT se budou počítat s nahlášených počtů holubů . 

-2.-po navržení dvou variant závodního plánu,které se lišily pouze třemi prvními závody,(varianta 

Vídeň a varianta Mikulov) vyplynulo z diskuse ,že na jarní konferenci OS  bude ,,většinou" podpořen 

závodní plán Mikulov,Břeclav,..... 

-3.-jednání a diskuse ohledně navržených cen na rok 24 přepravcem panem Horáčkem byla velice 

hojná a výživná,přepravce navrhoval cenu za km 16,-Kč,plus ostatní náklady na mytí káry a  atd..., 

 Výbor OS navrhuje přepravci p.Horáčkovi na rok 2024.: 15,-Kč/Km ,čekání na startu od 8:00 hod 

pouze pro jednu osobu 100,-Kč/hod,cena za mytí káry 550,-Kč,celkové konečné mytí 1500,-

Kč,povinnost vozit GPS lokátor.Předseda OS je pověřen k jednání s panem Horáčkem. 

Pan Galschneider P.přislíbil poskytnutí GPS zařízení,které bude přepravce vozit sebou,pro zlepšení 

kontroly přepravy. 

-4.-Revizní komise ve složení Jelínek M.,Bartoš M.Homola P. provedla konečnou revizi pokladny a 

veškerých dokumentů.Vedení pokladny je podle RK vedeno velice precizně a přehledně,nebyly 

shledány žádné nejasnosti a o provedené kontrole byl vytvořen zápis. 

-5.-diskuse:pan Dítko z MS Č.Krumlov navrhuje pořádání závodů holoubat v sobotu,košování v 

pátek,alespoň na první tři,projedná se na konferenci OS. 



-6.-termíny-důležité: - konference OS 19.3. 2024 od 18:00 hod Litvínovice 

                                       - do 10.3.nahlásit předsedovi OS počty holubů na KT,ST a DT 

                                       - do  10.3.nahlásit tajemníkovi počty kroužků a gumiček na rok 25 

                                       - na konferenci OS předat výcvikáři OS - seznam teamů,seznam EKS,protokol o 

kontrole konstatovacích hodin,veterinární potvrzení,místo,čas,vedoucí zas....zasazovacího 

středistka. 

                                         - na konferenci OS proběhne školení vedoucích zas.středisek. 

 

zapsal  tajemník OS J.Kroupa                                                             ověřil předseda OS J.Novotný                

 

                                           

 


